
INTERVJU Z EKO AMBASADORKO BREDO KOVAČ BABNIK 

Gospa Breda Kovač Babnik prihaja s Komunalnega podjetja Vrhnika. Z našo šolo sodeluje že več kot 

desetletje. Učence ozavešča o tem, kaj lahko sami naredijo za izboljšanje okoljskih razmer. V 3. razredih 

izvaja delavnico o odpadkih, v 6. razredih pa o elektronski odpadni embalaži. Učenci naše šole iz vsake 

generacija pa vsaj enkrat v času šolanja obiščejo vrhniško komunalo, kjer si ogledajo sortirnico 

odpadkov, čistilno napravo in deponijo. V znak dobrega sodelovanja in ozaveščanja učencev naše šole 

o pomembnosti pravilnega ravnanju z odpadki smo gospo Bredo proglasili za našo ekoambasadorko. 

Šolski novinarji pa so ji zastavili nekaj vprašanj, na katere je z veseljem odgovorila. 

Kaj delate v službi? 

Delam na Depoju, kjer se ukvarjamo predvsem s popravljanjem raznih predmetov ter 

ponovno uporabo. Izvajamo pa tudi različne delavnice. 

Kako si vi prizadevate pri ohranjevanju okolja? 

Jaz si za ohranjanje okolja prizadevam tako, da doma živim čim bolj ekološko ter se trudim 

biti prijazna do okolja tudi drugod. 

Katere lastnosti mora po vašem mnenju imeti EKO  Ambasador? 

Po mojem mnenju mora EKO ambasador znati dobro govoriti ter opozarjati ljudi, da naj 

pazijo na naš planet. Mora pa tudi dajati dober zgled ter tudi sam varovati naš planet. 

Kaj bi še radi sporočili nam mladim? 

Mladim pa bi rada sporočila, naj skrbijo za naš planet in naj ne bodo nemarni. 
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